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Protokół nr 7/2019  

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu  15 maja 2019 r.  w Urzędzie Miasta Inowrocławia,   

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 
 

Czas  trwania posiedzenia 9.00 – 9.35. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Piński Grzegorz    – Przewodniczący Komisji 

2. Bętkowski Jacek    – Członek Komisji 

3. Jaskulska Danuta    – Członek Komisji 

4. Mrówczyński Jarosław  – Członek Komisji 

5. Szymański Dobromir    – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła: 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Środowiska i Rolnictwa. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, 

który  zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 

5 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokółu nr 6/2019 posiedzenia Komisji. 

4. Analiza systemu gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie Miasta 

Inowrocławia. 

5. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2019 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
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głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokółu nr 6/2019 posiedzenia Komisji. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 6/2019 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Analiza systemu gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie 

Miasta Inowrocławia. 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła informację pt.: „Analiza systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi na terenie Miasta Inowrocławia”. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja. 

 

Jacek Bętkowski: 

Powiedziała pani, że najważniejszą sprawą jest to, że w tym  roku osiągnęliśmy 

wszystkie poziomy recyklingu. Czy ten recykling stu procentowy zapowiada się 

również na przyszłość, na następny rok? Znam temat, dlatego wiem, ile trzeba 

włożyć w to pracy, żeby taki wynik uzyskać. 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

W tym roku uzyskaliśmy 30,04%, więc  jesteśmy na granicy. Podejmujemy 

działania, bo w przyszłym roku będzie to aż 40 %. Na pewno istnieje jakieś 

realne zagrożenie, że jeśli nie osiągniemy wskaźnika, jak inne miasta, bo to jest 

bardzo wysoki poziom recyklingu, my prowadzimy wszelkie działania, które 

mobilizują mieszkańców, aby segregowali, prowadzimy też edukację 

ekologiczną. Byliśmy na spływie kajakowym, gdzie też uczyliśmy dzieci, jak 

segregować odpady. Bierzemy udział we wszystkich imprezach i od 

najmłodszych lat staramy się uczyć segregacji.   Muszę jednak przyznać, że jest 

to trudne zadanie, a najtrudniej segregować jest dorosłym mieszkańcom Miasta, 

nie wiedzą jak… 

 

Danuta Jaskulska: 

Myślę, że wiedzą jak, ale im się nie chce.  
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Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Rozdajemy ulotki… 

 

Jacek Bętkowski: 

Potwierdzam, że ciężko jest dotrzeć do tej dorosłej części społeczeństwa, 

zwłaszcza do osób starszych wiekiem. 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Osoby, które mają dzieci są po prostu dyscyplinowane  przez swoje dzieci i te 

odpady segregują. Z  tego, co obserwuję, to również seniorzy, a więc osoby 70 

plus też segregują odpady. Chyba największy problem mają osoby w wieku 50, 

60 lat… 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Zastanawiam się, czy nie można by przy blokach, czy przy kontenerach na 

śmieci wywiesić informację, że jak nie będziemy segregować, to będziemy 

płacić więcej. Przypuszczam, że większość osób nie rozumie tego mechanizmu. 

 

Dobromir Szymański: 

Wydaje mi się, że forma ulotek nie jest chyba najlepsza w dobie, kiedy można 

się reklamować przez  np. przez Facebook. Można nakręcić jakiś spot 

uświadamiający ludzi, nawet z pieniędzy publicznych, bo to jest część takiej 

kampanii uświadamiającej społeczeństwo. To jest nasz wkład… 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Zgadzam się, ale  tak nie do końca. My chcemy dotrzeć do osób, które 

niekoniecznie obsługują internet, nie za bardzo kupują gazety, bo ich po prostu 

nie stać. Jeśli jestem na spotkaniach, to mając taką ulotkę daję ją osobiście, lub 

też wkładamy ulotki do skrzynek na listy mając nadzieję, że taka ulotka zostanie 

przeczytana.  Pracujemy nad stroną internetową i tam też będą umieszczane te 

wszystkie wiadomości.  

 

Jacek Bętkowski: 

Mam  taką propozycję, mianowicie współpraca z wszystkimi klubami 

istniejącymi w Inowrocławiu oraz Uniwersytetem Trzeciego Wieku. Chodzi  

o to, aby znaleźć środki finansowe na zorganizowanie tam spotkań 

edukacyjnych, zrobić prelekcję, zrobić pokaz jakiś. Sądzę, że takie rozmowy, 

pogadanki,  mogą zdziałać dużo dobrego. Sprawa kolejna, to  nas czeka bum z 

miejscami, miejscami do pochówki, będzie brakowało tych miejsc, ale też 

odnośnie  miejsc do tych odpadów, bo nasze miejsce, jest ograniczone…. 
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Dobromir Szymański: 

Można wykorzystać wiaty przystankowe. Zrobić  zdjęcie takiego  śmieciowiska, 

szokujące zdjęcie i to rozwiesić właśnie na tych wiatach… 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Jesteśmy w trakcie organizowania kampanii reklamowej, planujemy też 

wykorzystać wiaty, ale dzisiaj nie chciałabym jeszcze zdradzać szczegółów…  

Będą plakaty… 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji pt.: „Analiza systemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie Miasta Inowrocławia”? 
 

głosowanie:   za  - 5, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

podjęła uchwałę nr 11/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji  „Analiza 

systemu gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie Miasta 

Inowrocławia”. 

 

Ad 5.  Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2019 r. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił propozycje tematów do planu pracy 

Komisji na II półrocze 2019 r.: 

Wrzesień 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze  

2019 r. 

Październik 

- Dotacje celowe na zmianę systemu ogrzewania z węglowego na 

proekologiczne na terenie Miasta Inowrocławia. 

Listopad 

- Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia  na 2020 r. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na  I półrocze 2020 r. 

Grudzień 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 
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Punkty stałe: 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące. 
 

Innych propozycji tematów członkowie Komisji nie zgłosili. 

 

Kto jest za przyjęciem planu pracy Komisji na II półrocze 2019 r.? 
  

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0.  
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

podjęła uchwałę nr 12/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu planu pracy Komisji 

na II półrocze 2019 r. 

Projekt planu stanowi załącznik nr 4 do protokółu.  
 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 
 

Ad 7. Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Grzegorz Piński 

 
 

Protokółowała 

Dorota Trojanowska 


